General Power of Attorney

الإستخداد داخل كذا

TO BE USED IN Canada

its attorney and to do in its name and on its behalf anything that the Client can the Client hereby appoints Attorney to be PRESENTS, that this Power of Attorney is given by principal to Attorney and that lawfully do by an attorney. ズンのぎ MEN **₩**

License No. the attorney" G1661139, Shabana, with the following powers:-Z. Rahman, holding Iraqi passport No. G1239412, and Canadian Driving personal capacity and any other capacity, do hereby appoint Mrs. Rehab the undersigned, Ridhab Z. Rahman attorney" to be my Attorney, to on my behalf and authorize her holding Iraqi 139, "the prin and R0168-64797-35506 principal Canadian passport No. Divino in my

الوكيل"، وكيلا على وأفرضها بالسعمالحيات

يقوم باسمه ونوابة عنه باى شىء قد يقوم به هذه الوكالة يعين الوكيل ليكون وكدلا أنه وإن يمنح هذه الوكالة للوكيل، وأن الموكل بموجب ليطم الجميع بموجب هذه الوثيقة، أن الموكل جن السيدة/ رحمه R0168-64797-35506 长品 . E. ع ين عن المنظ به زیمی رسمان Ė. E. وبأي صفة كأنت بموجبه أع ije. (130139) . (لمولكان اركمي ويعتدن تدعل ري (G1239412) ول ر<u>.</u> لا أنا الموقعة لاناء المعركال ينتخسه ₩ Ç. in the

الرين فيدا بنطق بذي إهار في الماريكان المواقع الم والوقف سواه لتفسيا او للغير؛ والتصدرف نيابة والنهم والقطوين والصبائة والاصلاح والترسيم والأسيم والقجديد والتنامين والتأجير والنبيع والدمسج والبدل 6 - CC7 7819 والإخلاء والشراء وتسجيل الرهن والامتلاك والسندات بالنداول والاستثمار والاعمار والبناه نَوْلَمِي الصناكات والأموال الصنفولة والعقاريه، طي فيما پختص باي قرضن تمويل بيت /= والتأمين واخذ القروضن يأسمى الخصوص , S. C. المريد ع

name or her name, endowment either for herself or third party. To act on my behalf in relation to any home finance development, maintenance, repairing, renovation, insurance, hiring, selling consolidation, substitution, vacating, loan or mortgage associated with any name or her name, consolidation, substitution, vacating, buying, mortgage register, possession stocks construction, estate particularly To manage the moveable and real insurance, taking loans under my ই properties real estates, shares dealing, ក្នុងព្រៃក្រក្ and investment, destroying, money, and

Mand Aleton